	Приложение № 1 

к договору № __ оказания услуг

от «____» ___________ 2009г. 




Исполнитель оказывает Заказчику следующие услуги:

1. Организация обучения в ОАО «УТЦ-авиа-22» (6–ти дневное обучение):

	№

п/п
	Виды курсов.

Категории слушателей
	Часы
	Стоимость

$/чел. в час
	Кол-во человек
	Стоимость курса на 1 чел.
	Общая стоимость обучения

	1
	Курсы переподготовки лётного состава на самолет Ан—74:

- пилоты;

- бортпроводники.
	198

192
	10

10
	15

6
	1980

1920
	29700

11520

	2
	Курсы переподготовки инженерно-технического персонала на самолет Ан-74:

- инженеры по планеру и двигателю;

- инженеры по АиРЭО 
	224

220
	10

10
	8

5
	2240

2200
	17920

11000

	3
	Тренажерная подготовка летного состава на самолет Ан-74:

- pilots and flight engineers.
	15
	250
	21
	3750
	78750

	
	ИТОГО:
	-
	-
	34
	-
	148890


Общая стоимость обучения летного и инженерно-технического персонала на самолет Ан-74  148890 (Сто сорок восемь тысяч восемьсот девяносто) долларов США.

      1.1. Если  ходе обучения в ОАО «УТЦ-авиа-22» обучающийся будет отчислен за неуспеваемость или за не посещаемость занятий, стоимость обучения возврату не подлежит. При этом Исполнитель за отказ в оказании услуг по обучению и выдачу свидетельства установленного образца ответственности не несет

2. Организация проживания: проживание в 3-х зведночном отеле. Размещение в 2-х местных номерах по 2 человека.

3. Питание – 3-х разовое. Завтрак и ужин  ресторане (комплекс) ланч – по месту проведения занятий.

3.1. Меню по питанию согласовывается со старшим группы предварительно, не позднее чем за 3 дня.

4. Организация трансфера обучающихся (автобусом):

  1-й день (день прилета): встреча  аэропорту по прилету в г. Москву,  проезд до места проживания (отель);

  последующие дни (на весь срок обучения) от места проживания до места обучения.

  Последний день пребывания (день вылета) от места проживания в аэропорт г. Москвы.  

5. Страхование обучающихся на весь срок обучения по программе: экстремальные медицинские расходы, том числе стоматология до 100$, медицинская транспортировка, репатриация в случае смерти).  

6. Представитель Заказчика – старший группы обязан подписывать Акт оказанных услуг с Исполнителем каждые 10 дней с начала оказания услуг.

7. При необходимости оказания дополнительных услуг (перевозки, экскурсии, проживание сверх срока обучения и иное) старший группы за 3 дня до даты оказания услуг направляет Исполнителю заявку. После согласования и одобрения дополнительных услуг и их стоимости с Заказчиком, Исполнитель приступает к оказанию этих услуг. Оплата этих услуг производится в течение 10 дней с момента подписания Акта между Исполнителем и Заказчиком. 

Заказчик _____________                                Исполнитель __________________

	Supplement No. 1 

to the service agreement No. ___

dated «____» ___________ 2009. 




The Contractor shall render the following services to the Customer:

8. Arrangement of training in OJSC “Training Centre avia-22” ( 6 days training):

	№


	Course types

Categories of learners
	Hours
	Cost

$ per person\hour  
	Number of  persons
	Cost of the course per person
	Total cost of training

	1
	Refresher courses for flight personnel for plane AN-74:

- pilots;

- flight stewards.
	198

192
	10

10
	15

6
	1980

1920
	29700

11520

	2
	Refresher courses for technical staff for plane AN-74:

- engineers on gliders and motors;

- aeronautical and radioelectronic aircraft equipment engineers.
	224
220
	10

10
	8

5
	2240

2200
	17920

11000

	3
	Simulator training for flight personnel for plane AN-74:

- pilots and flight engineers.
	15
	250
	21
	3750
	78750

	
	TOTAL:
	-
	-
	34
	-
	148890


The total cost of the training for flight personnel and technical staff for plane AN-74 is 148890 (one hundred forty eight thousand and eight hundred ninety) US dollars.

      1.1. If in the process of training in OJSC “Training Centre avia-22” a learner is expelled because of poor progress or non-attendance, cost of training will not be subject to paying back. Moreover, the Customer is not responsible for denial of rendering of training services and certification of standard pattern. 

9. Arrangement of residence: residence in a 3-stars hotel. Accommodation in double rooms for two persons. 

10. Three meals a day. Breakfast and supper in a restaurant (set), lunch at classes place.

10.1. A menu is agreed with a senior beforehand, not later than 3 days before. 

11. Arrangement of transfer of the learners (by bus):

  the first day (the day of arrival): reception at the airport on arrival to Moscow,   journey to a residence place (hotel);

  subsequent days (for the whole training period): from the residence place to the classes place.

  The last day (the departure day): from the residence place to the airport of Moscow.  

12. The insurance of the learners for the whole training period according to the program: extreme medical expenses including stomatology up to $100, medical transportation, repatriation (in case of death).  

13. The Customer’s representative – the senior of the group is obliged to sign the Report of the Services Rendered every ten days from the beginning of rendering of services.

14. When rendering of value-added services (transportations, excursions, residence over the training period and other) is required, the senior of the group shall submit an application to the Customer 3 days before the date of services rendering. Upon agreement and approval of value-added services and cost of services with the Customer, the Contractor shall proceed to rendering of these services. The service payment is made within 10 days from the signing of the Report between the Contractor and the Customer.  

The Customer _____________                  The Contractor ____________________

